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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 4 NOVEMBER 2024 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17-19 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 85.02.01-P23-23-543631 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Karin Rahbek, Peter Andreas 

Moesgaard, Daniel Bringmann, Jannie Jensen, 

Daniel Køhler Christensen, Mads Obel, Freddy 

Palner Paungreen, Annette Betak, Kristian 

Østergaard, Thilde Nøhr Jensen, 

 

AFBUD: Enver Loki, Emma 9.e  

MØDENR.: 9 2024  

   

 

1. Godkendelse af referat: 

 Godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden:  

 Freddy ønsker beslutningspunktet vedr. principper for arbejdet med trivselsmåling, principper for 

kontaktlærer samt Mobilpolitik ændret, da det ikke har været muligt at sammenholde forskellene i 

det sammenskrevne dokument. Det vedtages at ændre punktet til et drøftelsespunkt. 

 

3. Temadrøftelse: 

- Suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

o GA informerer om tidsplan:  

 Skolens forældre er informeret via Aula om suppleringsvalg til SB, da der er to ledige 

poster. 

 Valglisten er tilgængelig på skolens kontor. 

 Valgmøde den 12.november kl. 17:00 i skolens teatersal 

 Den 25.november indkaldes opstillede kandidater til møde på skolen 

 Valget afsluttes 3.december 

o Det drøftes  

 At indføre rullende SB-mødedag i næste skoleår 

 

4. Elevrådet:  

- Imran 9D er ny elevrådsformand, Emma 9E er ny næstformand 

- Imran oplyser, at elevrådet har valgt forskellige emner, som de vil arbejde med i løbet af skoleåret 

Emnerne er: Skolemad, Toiletforhold, Inde-ordning, Elkedel i klasserne, Ro i klasserne, Skolefodbold, 

Fastelavn for udskoling, Telefoner, Aircondition, Udgangstilladelse, Mål til 11-mandsfodbold, 

Idrætssalen i pauserne 

Referat 
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- Imran oplyser, at eleverne ønsker mulighed for at få leveret mad til skolen, så kan udskolingseleverne 

spise sammen og dermed ikke forlade skolen 

- Kristian anerkender formuleringen i 7.klassernes ansøgning om udgangstilladelse. Det var flot. 

Derudover opfordrer Kristian til samme tilgang til toiletsituation. 

  
5. Beslutning: 

 GA: Har tilsendt link til Skole og Forældres ”Principper til styring af skolen”, da der er bekymring 

for om tilsendte lever op til formen for principper 

 

 

- Principper for arbejdet med trivselsmåling 

Dele af princippet bør slettes, da det allerede er besluttet i national og lokal lovgivning. 

Derudover generel drøftelse om bl.a. orientering/involvering af forældre, evaluering af handleplaner, 

gennemsigtig proces og opfølgning på handleplaner ved f.eks. langtidsfravær.  

 

- Principper for kontaktlærer 

Principperne er skævredet, ved at kontaktforældrene har for mange opgaver ift. f.eks. skolen eller 

bestyrelsen 

Intentionen er at inddrage forældre i højere grad. Flere kontaktforældre oplever sig ikke tilpas 

inddraget, derfor foreslås, at skolen til at starte med står for størstedelen i forhold til 

kontaktforældreopgaven, og at der gradvis skrues op, 

Opfordrer til at lade skolen udarbejde en informationsfolder omkring arbejdet, som ville kunne tage 

noget af det teksttunge arbejde ud. Kontaktforældre for folder fra Skole og Forældre  

Der eksisterende princip for kontaktforældre. Vi kan overveje at skille principper og handleanvisning 

fra hinanden 

 

Det besluttes, at GA laver et nyt oplæg for princip for kontaktforældre til næste SB-møde 

 

 

- Mobilpolitik 

o Elevrådet skal komme med deres input, før SB kan komme videre med udfærdigelsen af 

politikken. 

 

 
6. Meddelelser: 

- Skoleledelsen 

o To lærerstillinger er slået op 

o Skolesekretærstillingen er besat pr. 15.november 

o Vi har fejret leder af Teknisk Service, Michael Hansens, 40 års jubilæum 

o Autens har tilsendt rapport for Skottegårdsskolen. Det aftales, at GA sender rapporten ud, 

hvis muligt. 

o Skoleindskrivningen er afsluttet. Der er fortsat børn i distriktet, som ikke er indskrevet. 

Skolebestyrelsen vil blive hørt ift. klassedannelse. OBS på kort høringsfrist. 

o Personalemøde: Tryghed og gårdvagter er blevet drøftet, det blev besluttet, at personalet 

selv koordinerer, hvem der står hvor 

o Lærerne overvejer, om de vil være med i Red Barnets Børnerettighedsdag fremover  

o PAM: Ny overleveringsmodel er i opstartsfase ift. nye skolebørn. Overleveringsmøderne om 

velfungerende børn er nu udfaset.  

   

 

- Medarbejderrepræsentanter 

o DB: 

 Lille gård: Gule veste på, zoneopdelt skema, henvend dig til voksne ved problemer 

 Afprøver aktivitetsplaner for 1 måned ad gangen, der evalueres på det i uge 7. 
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 Medarbejder Jens er startet med timer på SFO 

 

- Forældrerepræsentanter 

o Thilde: Henvendelse fra indskolingsforældre: Mobilpolitik overholdes ikke på SFO, Undres 

over opfordring til mobil i overgang fra SFO til klub. 

o Thilde: Undres over skærmbrug i forbindelse med spisning og vikarbrug. 

o Thilde: Forældre mangler svar på kritiske henvendelser fra skoleledelsen. 

o Jannie: Er der en retningslinje for, hvorvidt elever må komme udklædt i skolen, når SFO 

f.eks. holder arrangementer.  

 

- Politiker: 

o Annette: Det er vedtaget, at der skal oprettes en M-klasse mere. 

o Annette: Tilbyder fremover at sende lidt på skrift, som gerne må føres til referat. 

 

 

 

7. Eventuelt: 

 

 

8. Punkter til næste møde: 

 

- Autens 

- Kontaktforælder 

- Mobilpolitik 

- Drøftelse af kommunikationsprincip 

 

 

 


